
Inspraaktekst Cie Beheer 13 juli 2017, Léon Tebbens, Rover reizigersvereniging

Beste Raadsleden,

Ik zal het kort houden, want er is al heel veel geschreven en gesproken over dit onderwerp. Op één 
aspect wil ik graag met u ingaan. Namelijk hoe goed Haarlem scoort. Dat is namelijk niet best.

We schreven het al in onze reactie op de Structuurvisie: Haarlem heeft het slechtste Openbaar 
Vervoer van de noordelijke Randstad. (hier kunt u dat nalezen: http://bit.ly/roversor).

U kunt dit goed zien aan de kaart met rode bollen, nergens zijn deze zo groot als in Haarlem:

Dat het Haarlemse OV flink onder de maat is, hebben wij niet zelf verzonnen, dit komt uit een 
onderzoeksrapport van de Metropoolregio.

Mijn conclusie uit dit rapport is dat veel Haarlemmers wel met het OV naar hun werk zouden willen 
reizen, maar dat niet doen omdat de reistijd langer is dan 45 minuten. Daarom staan ze met de auto 
vast op de A9 en verstoppen ze de stad met auto’s.

Ik ben dan ook heel blij met het HOV Noord project. 

Want dit project gaat ervoor zorgen dat één van de belangrijkste lijnen, lijn 75, eindelijk een hoge 
kwaliteit krijgt.
– de gemiddelde snelheid gaat namelijk omhoog van 22 km/u naar 30 km/u.
– de betrouwbaarheid wordt groter: vooral in de spits krijgt de bus minder last van vertraging.
– een kortere rijtijd betekent meer reizigers
– het levert geld op: de toenemende vertragingen op de weg kosten geld, bij gelijkblijvend budget 
betekent dat minder bussen. Met HOV Noord voorkomt u bezuinigingen op het OV.

Beste raadsleden, Hoogwaardig Openbaar Vervoer is wat Haarlem nodig heeft. Het is wat 
Haarlemmers nodig hebben om prettig en comfortabel naar hun werk of studie te reizen. Goed OV 
zorgt ervoor dat Haarlem een prettige stad is om in te wonen, te werken en te winkelen. 

Namens Rover (en eigenlijk ook de Metropoolregio) wil ik u dan ook vragen om de maatregelen 
van HOV Noord zo snel mogelijk te starten!

Dank voor u aandacht.

http://bit.ly/roversor



